

02 July 2018

٢ يوليو ٢٠١٨

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Operation Officer - Head of Operation
Division
Dubai Financial Market, Dubai, UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال
رئيس تنفيذي للعمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي، دبي - الإمارات العربية المتحدة

Your excellency,

تحية طيبة وبعد ...

Sub: Exposures to the Abraaj Group Company

الموضوع: الانكشاف على شركة مجموعة أبراج

Regards,

تحية طيبة وبعد..

Amanat Holdings PJSC ("Company") confirms through this disclosure to Dubai Financial Market ("Market") that the Company is not an investor in the Abraaj Group, its projects or any funds that it manages.

تؤكد شركة امانات القابضة ("الشركة") بموجب هذا الإخطار لسوق دبي المالي ("السوق") بأن الشركة ليست مستثمر في شركة مجموعة أبراج و/أو في أي من مشاريعها و/أو الصناديق التابعة لها والتي تقوم بإدارتها.

The Company wishes to inform the Market that prior to provisional liquidators being appointed in respect of Abraaj Holdings and Abraaj Investment Management Limited, the Company has entered on an arms' length basis into a share purchase agreement on 8 June 2018 with Mocha Education Holdings Limited, to acquire 100% of the share capital of Middlesex Associates, a company owns and operates Middlesex University in Dubai.

و ترغب الشركة في إحاطة السوق بأنها بتاريخ سابق لتعيين مصفي مؤقت لشركة أبراج القابضة و أبراج إنفستمنت مانجمنت ليمتد، قد قامت بإبرام اتفاقية شراء اسهم في ٨ يونيو ٢٠١٨ مع شركة موكا للتعليم القابضة في صفقة تمت بناء على أسس إنصاف الطرفين وببديل عادل و من غير وجود تضارب للمصالح ، لغايات شراء ١٠٠% من اسهم شركة ميدل ساكس اسوسيتس و هي شركة تملك و تقوم بإدارة جامعة ميدل ساكس في دبي.

The Company has been notified by the Abraaj Group that Abraaj Holdings is a limited partner in investment funds with third parties and that it owns an indirect 6% stake in Middlesex Associates.

لقد تم إخطار الشركة من قبل مجموعة أبراج بأن شركة أبراج القابضة شريك محدود في بعض الصناديق الاستثمارية مع مستثمرين آخرين و أنها تملك بشكل غير مباشر نسبة ٦% من أسهم شركة ميدل ساكس اسوسيتس .

The completion of the transaction is subject to a number of conditions precedent to be fulfilled, upon satisfaction Amanat will disclose the details of transaction in line with the Market and the authority rules.

إن إتمام صفقة الشراء مشروطة على استيفاء العديد من الشروط المسبقة، و عند تمام إستيفائها، ستقوم أمانات بالإفصاح عن بيانات الصفقة وفقاً للإجراءات المتبعة لدى الهيئة و السوق.

The Company wishes through this disclosure to have confirmed the integrity of the procedures, and the lack of any exposure toward the above mentioned group.

و تأمل الشركة أن تكون أوضحت التفاصيل الخاصة بسلامة الإجراءات المتبعة و عدم وجود أي إنكشاف على المجموعة المذكورة أعلاه.

Kareem Murad
Investor Relations Director

أمانات القابضة



AMANAT HOLDINGS PJSC

كريم مراد
مدير علاقات المستثمرين